

### **Programme for Assisted Voluntary Return**

The Asylum Service in cooperation with the Civil Registry and Migration Department and the Immigration Department of the Police are promoting a programme for Assisted Voluntary Return.

The programme will assist you to return back to your homeland and your families. For the people participating in the programme, the following are provided for their reintegration in their home country:

- **a flight ticket**
- **Financial incentives**

For those third country nationals participating in this programme, financial incentives for their integration in their home country are offered, based on the following categorization:

A. Monetary incentive in amount of €500.00

Will be granted to Georgian nationals

B. Monetary incentive in amount of €1000.00

Will be granted to the nationals of the below countries:

1. Egypt	2. Algeria	3. Vietnam
4. India	5. Morocco	6. Mongolia
7. Bangladesh	8. Nepal	9. Pakistan
10. Sri Lanka	11. Tunisia	12. Philippines

C. Monetary incentive in amount of €1500.00

Will be granted to the nationals of the below countries:

1. Gambia	5. Nigeria	9. Somalia
2. Ghana	6. Senegal	10. Congo
3. Kenya	7. Togo	11. Sierra Leone
4. Benin	8. Cameroon	12. Syria

The above relate to single people, while in the case of members of their family (spouse and children), an additional amount of 50% will be granted for each family member regardless of age.

**The above mentioned programme will run only up to 31.12.2021, for all interested parties.**

For more information you may contact the Asylum Service:

Tel: 22 308505 or 96375324.

Or visit us at 70 Arch. Makarios III Avenue, AFEMIA HOUSE,  
Nicosia, 1077

### **Programme d'aide au retour volontaire**

Le Service d'Asile en coopération avec le Service de l'État Civil et des Migrations et le Service de l'Immigration de la Police favorisent un programme d'Aide au Retour Volontaire.

Le programme vous aidera à retourner dans votre pays d'origine et dans vos familles. Pour les personnes participant au programme, les éléments suivants sont fournis pour leur réintégration dans leur pays d'origine :

- Un billet d'avion
- Des incitations financières

Pour les ressortissants de pays tiers participant à ce programme, des incitations financières pour leur intégration dans leur pays d'origine sont offertes, sur la base de la catégorisation suivante :

A. Incitation financière d'un montant de €500.00

Sera accordée aux ressortissants géorgiens

B. Incitation financière d'un montant de €1000.00

Sera accordée aux ressortissants des pays ci-dessous :

1. Égypte	2. Algérie	3. Viêt Nam
4. Inde	5. Maroc	6. Mongolie
7. Bangladesh	8. Népal	9. Pakistan
10. Sri Lanka	11. Tunisie	12. Philippines

C. Incitation financière d'un montant de €1500.00

Sera accordée aux ressortissants des pays ci-dessous :

1. Gambie	5. Nigeria	9. Somalie
2. Ghana	6. Sénégal	10. Congo
3. Kenya	7. Togo	11. Sierra Leone
4. Bénin	8. Cameroun	12. Syrie

Ce qui précède concerne les personnes célibataires, tandis que dans le cas des membres de leur famille (conjoint(e) et enfants) un montant supplémentaire de 50% sera accordé pour chaque membre de la famille indépendamment de l'âge.

**Le programme susmentionné ne se déroulera que jusqu'au 31.12.2021 pour toutes les parties intéressées.**

Pour plus d'informations, vous pouvez contacter le Service d'Asile :

Tél : 22308505 ou 96375324

Ou visitez-nous au 70 Arch. Avenue Makarios III

AFEMIA HOUSE, Nicosie, 1077